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خبـر معاون توسعه مدیریت و منابع استانداری فارس تاکید کرد؛

 )GNAF( استفاده از تمام توان استان در طرح نشانی استاندارد مکانی ملی
معاون توسعه مدیریت و منابع استانداری فارس  گفت: پیگیری مجدانه 
به  نیل  در  دستگاه ها  مناسب  تعاملات  و  متولیان  اجرایی،  دستگاه های 
اهداف پروژه را از اولویت های اساسی طرح نشانی استاندارد مکانی ملی 
 برشمرده و استفاده از تمامی توان استان در این موضوع را مورد تاکید قرار 

داد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی استانداری فارس، 
عبدالعلی کریمی در جلسه بررسی وضعیت پیشبرد اهداف کمیته تخصصی 

طرح نشانی استاندارد مکانی ملی )GNAF(  که به منظور تشریح وضعیت 
اجرایی طرح مذکور در استان و بررسی الزامات مورد نیاز جهت ادامه کار 
پروژه برگزار شد ضمن اشاره به اهمیت پروژه در ایجاد زیرساخت های 
لازم در توسعه پایدار استان، پیگیری مجدانه دستگاه های اجرایی و متولیان 
و تعاملات مناسب دستگاه ها در نیل به اهداف پروژه را از اولویت های 
اساسی طرح نشانی استاندارد مکانی ملی برشمرده و استفاده از تمامی توان 

استان در این موضوع را مورد تاکید قرار داد.

شهردار منطقه چهار شیراز خبر داد؛

تدوین بودجه سال آینده شهرداری منطقه 4 
با محوریت نیاز محلات

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس:

آغاز برنامه های گرامیداشت دهه فجر انقلاب 
اسلامی با افتتاح »نمایشگاه مکتب انقلاب 

اسلامی« در شیراز

معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت بهداشت در استان فارس 

مطرح کرد:

۵۵۰۰ پروژه عمرانی سلامت در کشور، 
در حال ساخت است

مدیرکل آموزش و پرورش فارس خواستار شد؛ 

طراحی چارچوب تعاملات اقشار مختلف 
با اداره کل آموزش و پرورش فارس توسط 

تشکل های دانش آموزی استان

در دیدار گروه سرمایه گذاری خارجی با معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری فارس بررسی شد؛

طرح  این  گفت:  فارس  استانداری  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون 
بگو  دلاری  میلیون  دو  اولیه  اعتبار  پیش بینی  با  سرمایه گذاری 
اشتغال زایی ۲۸۰۰ نفر در منطقه ویژه اقتصادی انرژی بر لامرد انجام 

خواهد شد.
استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
فارس، محسن ربانی زاده در جلسه بررسی و امکان سنجی راه اندازی 
سرمایه گذاری  هیئت  حضور  با  که  فروآلیاژ  صنعتی  مجموعه 
امور  هماهنگی  معاونت  دفتر  در  فارس  خلیج  حوزه  کشورهای  از 
اقتصادی برگزار شد، گفت: منطقه ویژه اقتصادی انرژی بر لامرد، 
قطب انرژی و صنعتی جنوب کشور است و با شاخصه های نزدیکی 
به دریا و شرایط اقلیمی مطلوب، بهترین نقطه برای سرمایه گذاری به 

حساب می آید.
شهرستان های  در  اقتصادی  ویژه  مناطق  استقرار  کرد:  اضافه  وی 
جنوب استان در راستای تحقق سیاست اقتصاد دریا محور، راهکاری 
اساسی برای تقویت بنیه صنعتی کشور و رونق تولید و رفع معضل 
بیکاری به شمار می آید که در وضعیت کنونی کشور، منطقه ویژه 
و  فنی  دانش  بر  تکیه  با  فارس  استان  جنوب  در  لامرد  اقتصادی 
مهندسی دست اندرکاران و حمایت های مسئولان کشوری و استانی 

توانسته منطقه ویژه را در ریل توسعه قرار دهد.

اینکه  بر  تاکید  با  فارس  استانداری  اقتصادی  امور  معاون هماهنگی 
باید عرصه و گستره لازم برای ورود سرمایه گذاران را به استان مهیا 
کنیم، تصریح کرد: تولید توأم با سرمایه گذاری راهکاری اساسی در 
برون رفت از رکود تورمی است لذا نیاز امروز بخش اقتصاد سوق 
دادن سرمایه گذاری ها به سمت سرمایه گذاری های تولیدی و اشتغال زا 

با بهره گیری از ظرفیت بالقوه ژئوپولتیکی است.
ربانی زاده ادامه داد: حمایت از سرمایه گذاران برای ایجاد اشتغال زایی 
پایدار و رشد اقتصادی استان ضرورت دارد و با اجرای این پروژه 
نفر  دارد، ۲۸۰۰  برای کشور در پی  فراوانی  ارزی  که صرفه جویی 

اشتغالزایی ایجاد خواهد شد.

رئیس کمیته هوشمندسازی شورای اسلامی شهر شیراز خبر داد؛ 

رئیس کمیته هوشمندسازی شورای اسلامی شهر شیراز  از اسکن و 
امور  در  تسهیل  و  تسریع  منظور  به  شهرسازی  اسناد  یکپارچه سازی 

شهروندان خبر داد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شورای اسلامی شهر 
شیراز مهدی نصیری، گفت: با توجه به الکترونیکی نبودن بخشی از 
فعالیت های حوزه شهرسازی الکترونیکی، با اصلاح فرایندهای مرتبط 
با صدور پروانه، تأیید نقشه و ... و همچنین تمام الکترونیکی کردن 

اقدامات، شفافیت بیشتر در این زمینه ایجاد می شود. 
وی ادامه داد: بعد از انجام فرآیند فوق کلیه فعالیت ها از زمان صرف 
شده توسط کاربران شهرداری روی هر مرحله از کار و بسیاری از 

مراحل دیگر به صورت شفاف قابل مشاهده خواهد بود. 
وی تصریح کرد: در آینده نیز به ازای بررسی هر پرونده جزئیات 

کلیه فعالیت ها قابل رصد و شفاف خواهد بود. 
نصیری در ادامه افزود: در هر مرحله از فرایند، فعالیت ها قابل رصد 
و شفاف خواهند بود و در فعالیت های حوزه شهرداری الکترونیک، 
انجام  فعالیت های  شهرداری،  به  مراجعه  بدون  می توانند  شهروندان 
شده، مرحله ای که درخواست آن ها قرار دارد و نتیجه بررسی توسط 
اصلاح  به  نیاز  در صورت  و  مشاهده  را  مربوطه  مدیر  یا  کارشناس 

درخواست خود بدون مراجعه اقدام کنند. 
صورت  به  و  شفاف  کاملًا  درخواست ها  این  کلیه  داد:  ادامه  وی 
درخواست های  سرعت  به  و  بود  خواهد  مشاهده  قابل  الکترونیکی 
شهروندان را افزایش و کیفیت کار کارکنان شهرداری را نیز ارتقا 
خواهد داد. عضو شورای اسلامی شهر شیراز  افزود: طی این فرآیند 
به جهت تسهیل در ذخیره سازی و دسترسی سریع به اسناد، می بایست 
کارشناسان و نیروهای تخصیص داده شود که این امر توسط اقدامات 
با  الکترونیک  اسناد  به  را  کاغذی  اسناد  تبدیل  عملیات  مربوطه 

فرمت های مورد درخواست به انجام برسانند.

مدیرعامل شرکت شهرک هایی صنعتی فارس:

نماینده  با  دیدار  در  فارس  صنعتی  شهرک هایی  شرکت  مدیرعامل 
مردم شهرستان های شیراز و زرقان در مجلس شورای اسلامی، نحوه 
اجرای طرح های توسعه ای شرکت شهرک های صنعتی فارس و مسائل 
و مشکلات آنها بررسی و بر تسریع در اجرای این طرح ها تاکید شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت شهرک هایی 
صنعتی فارس، مصطفی هاشمی با بیان اینکه توسعه و ایجاد شهرک هایی 
صنعتی در مرکز استان بعنوان یک اولویت مهم در دستور کار این 
شرکت قرارگرفته است گفت: در 1۰ ماه گذشته اقدامات موثری در 

این بخش انجام شده است.
 با اشاره به اینکه به علت عدم اجرای طرح های توسعه ای و ایجادی 
جذب  زمینه  در  چالش ها  مهمترین  از  یکی  گذشته،  سال  چند  در 
واگذاری  قابل  اراضی  ظرفیت  بودن  تکمیل  شیراز،  در  سرمایه گذار 
استان  مرکز  اطراف  نقاط  و  شیراز  در  موجود  صنعتی  شهرک های 
است گفت: در این زمینه برنامه هایی در سه سطح کوتاه مدت، میان 
مدت و بلند مدت تدوین و به سرعت و با قید اولویت در دستور کار 

قرار گرفت.
در  اراضی  تملک  و  توسعه  ویژه  کمیته  تشکیل  به  اشاره  با  وی 
بررسی  ضمن  کمیته  این  در  افزود:  امسال  ابتدایی  در  شرکت  این 
با  هماهنگی  و  تعامل  با  و  موجود  ظرفیت هایی  امکان سنجی  و 
دستگاه هایی اجرایی ذیربط، طرح های ایجادی و توسعه ای در دستور 

کار قرار گرفت.
نیاز  به  پاسخگویی  برای  و  مدت  کوتاه  برنامه  در  افزود:  هاشمی 
فاز  اراضی  ثبتی  تداخل  و  اسناد  مشکل  سرمایه گذاران،  و  متقاضیان 
ششم شهرک صنعتی بزرگ شیراز رفع و این اراضی از ابتدای آبان 

ماه در مرحله واگذاری قرار گرفت.
به مساحت 45  برمشور شیراز  راه اندازی شهرک صنعتی  افزود:  وی 
نبود  به علت  اراضی در آن حدود 1۰ سال  نیز که واگذاری  هکتار 
زیرساخت ها متوقف شده بود مجدداً در دستور کار قرار گرفت و با 
تأمین زیرساخت های آب و برق، فرآیند واگذاری در این اراضی آغاز 
شد که هم اکنون نیز کار واگذاری برای پاسخ به نیاز سرمایه گذاران، 

بدون فرآیند مزایده در حال انجام است.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس با قدردانی از حمایت ها 
و پیگیری های قادری نماینده مردم شهرستان های شیراز و زرقان در 
مجلس شورای اسلامی برای تسریع در اجرایی طرح های توسعه ای در 
شهرک صنعتی بزرگ شیراز و مناطق نزدیک به مرکز استان گفت: 
در این مدت نشست هایی با مجتمع اقتصادی کمیته امداد حضرت امام 
شهرک  توسعه  طرح  اجرایی  برای  توافقاتی  و  برگزار  )ره(  خمینی 
اخذ  فرآیند  نخست،  مرحله  در  که  شد  انجام  شیراز  بزرگ  صنعتی 
استعلام ها برای الحاق 33 هکتار از اراضی انجام و این اراضی به زودی 

به شهرک صنعتی بزرگ شیراز ملحق می شود.

ایجاد  برای  امداد  اقتصادی  مجتمع  با  توافقات  از  همچنین  هاشمی 
شهرک تخصصی صنفی در اراضی حدود 1۰۰ هکتار در شیراز خبر 
داد و گفت: فرآیند اخذ استعلامات این شهرک صنفی نیز در حال 
انجام است و امیدواریم در سال آینده مراحل ایجاد آن عملیاتی شود.

اشاره  با  ادامه  در  فارس،  صنعتی  شهرک هایی  شرکت  مدیرعامل 
از  یکی  بعنوان  بیضا  داروی  صنعتی  شهرک  راه اندازی  اینکه  به 
عملیاتی  برنامه  در  نیز  استان  مرکز  به  نزدیک  شهرک هایی صنعتی 
قرار گرفت گفت: مهم ترین مشکل این شهرک صنعتی تأمین آب و 
برق بود که با حمایت های ویژه ای که توسط استاندار فارس و معاونان 
استاندار انجام شد و نیز با تعامل و هماهنگی با دستگاه هایی خدمات 
رسان توافق و تفاهم نامه تأمین آب با آب منطقه ای منعقد و پروژه 
خط انتقال برق از پست تل بیضا تا شهرک صنعتی نیز به مناقصه رفته 

و بزودی اجرا می شود.
وی افزود: بر اساس برنامه ریزی انجام شده، این شهرک صنعتی نیز 

سال آینده به مرحله واگذاری می رسد.
وی همچنین با اشاره به برنامه ریزی برای راه اندازی شهرک صنعتی 
شهر  سرمایه گذاری  سرریز  گزینه هایی  از  یکی  بعنوان   ۲ سروستان 
شیراز نیز گفت: جلسات مختلفی برای تأمین آب و برق این شهرک 
صنعتی برگزار و توافقاتی برای ایجاد پست برق این شهرک صنعتی 

با شرکت برق منطقه ای فارس انجام شده است.
برگزاری  از  ادامه  در  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
منطقه  راه اندازی شهرک صنعتی در  برای  نهادها  از  با یکی  جلسات 
پیگیری هایی  زمینه  این  در  و گفت:  داد  خبر  شیراز  دارنگون  سیاخ 

انجام شده است.
ایجاد  برای  خصوصی  بخش  ظرفیت  از  استفاده  بر  همچنین  هاشمی 
شهرک هایی صنعتی غیردولتی تاکید کرد و گفت: در این زمینه نیز 
ایجاد شهرک هایی صنعتی در شیراز و 3 نقطه نزدیک به مرکز استان 

توسط بخش خصوصی در مراحل مختلف پیگیری است.
برنامه  دائمی  احکام  قانون   54 ماده  اساس  بر  اینکه  بیان  با  هاشمی 
صنعتی  شهرک های  ورودی  تا  زیرساخت ها  تأمین  کشور  توسعه 
این  تحقق  گفت:  است  رسان  خدمات  اجرایی  دستگاه های  برعهده 
موضوع می تواند بسیاری از مشکلات زیرساختی شهرک های صنعتی 

را برطرف کند.
در  زرقان  و  شیراز  شهرستان های  مردم  نماینده  قادری  جعفر  دکتر 
مجلس شورای اسلامی نیز در این جلسه بر تسریع در اجرای طرح های 
توسعه ای شهرک های صنعتی فارس تاکید کرد و گفت: با توجه به 
ایجاد واحدهای تولیدی در شیراز  تقاضای زیاد سرمایه گذاران برای 
و نقاط مرکز استان، باید ظرفیت سازی مناسبی برای جذب و استقرار 
شهرک های  ایجاد  و  توسعه  با  امر  این  که  شود  انجام  سرمایه گذار 

صنعتی جدید امکان پذیر است.


